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DOVRESKOGEN: 
Torbjørn Elvestad, 
Dovreskogen, frykter 
store sauetap i Dovre 
også denne beiteseson-
gen. 
Selv mangler han ei søye og 
28 lam. Også for de andre 
medlemmene i beitelaget 
på Skogsætrin er det borte 
mange lam. For å hindre 
større tap, ble beitedyrene 
hentet hjem allerede den 
15. august. Så kort 
beitesesong har det aldri 
før vært i området. Et lite 
plaster på såret er de store 
lammene, noe som tyder på 
at det har vært svært gode 
beiteforhold. I dette 
området er det heller ikke 
påvist radioaktivitet i sauen. 
Kontrollmålingene så langt, 
viser at det bare er en 
beitebruker på Vestsida i 
Ulekleiv som er pålagt 
nedfôring på tre uker. 
Torbjørn Elvestad og de 
andre beitebrukerne vil 
sette nye krav om at det 
blir gjort en større innsats 
for å ta ut jervtispene som 
forårsaker de store tapene.

Store sauetap 
på Dovre

SAUEBONDE: Torbjørn 
Elvestad, Dovreskogen.

NORD-FRON: Adminis-
trasjonen i Nord-Fron 
går inn for tilskudd til 
Øya Dyreklinikk
De foreslår at det gis 
tilsagn om 45.000 kroner i 
tilskudd til utarbeidelse av 
kurs- og markedsmateriell 
og  55.000 kroner til 
kompetanseheving og 
konsulentbistand.

Dyreklinikk

I Ulvådalen savner 
saueeiere i Romsdal 
og på Sunnmøre 

nærmere 170 beitedyr.
– Det er til nå funnet ca. 

70 kadaver. I tillegg til disse, 
er det nærmere 170 dyr 
som er borte, sier saue-
bonde Harry Kai Amund-
lien. I beiteområdene vest 
for Bjorli ble det sluppet 
1.850 sauer og lam.

Kvam Idrettslag vil i gang 
med et prosjekt de kaller 
Utta Hafælla.

NORD-FRON: Med dette prosjek-
tet ønsker de å legge til rette for å 
aktivisere, samt starte opp med 
aktiviteter, som en besøksordning, 
for ensomme eldre over 60 år. 
Laget ønsker å bidra til at innbyg-
gerne skal bli mer aktive og omgås 
medmennesker. 

«Vi ønsker at prosjektet ivareta 
målgruppene gjennom å inspirere, 

motivere, forebygge og aktivisere», 
skriver idrettslaget i prosjektet. 
Målet er å få økt helsegevinst gjen-
nom oppfølgning, forbedret livs-
kvalitet til deltakerne, samt ha 
inspirert og motivert brukerne til 
deltakelse utta hafælla. Planen er å 
utarbeide et forprosjekt i 2017 og 
gjennomføre prøvedrift i 2018. 
Budsjettet for prosjektet er på 1,7 
millioner kroner. Laget har gjen-
nom idrettsforbundet søkt om pen-
ger fra Extrastriftelsen. Svar ventes 
ved juletider.

Kvam IL med prosjektet «Utta Hafælla»

UTTA HAFÆLLA: Kvam Idrettslag ved leder Ole Petter Brend-
stuen vil starte prosjekt for eldre ensomme. Arkivfoto

FRA TØNSBERG: Den som kjørte lengst av alle til loppemarkedet på Bjorli lørdag, var kanskje Sara Havang fra Tønsberg. Hun satte stor pris på høstfesten, og sikret seg poteter for 
vinteren i salgsboden til Eline Kolstad (15). Anna Havang Velle (t.h.) fra Ålesund har hytte på Bjorli, og forteller at hytteeierne er glad for slike arrangement.  Alle foto: Vidar Heitkøtter

Nypoteter og flat-
brød til rakørreten, 
lefse og hjemme-
bakst til jul gikk unna 
på det som ble en 
kjempesuksess for 
«loppemarkedet» på 
Bjorli.

Av Vidar Heitkøtter
vidar.heitkoetter@gd.no
Mobil 911 63 733

BJORLI: Etter ti år var det slutt 
for det populære høstmarkedet til 
Frøydis Anseth og Laila Brøste. 
Men ildsjeler på Bjorli og Lesja-
skog ville det ikke slik. Kjempe-
dugnaden lørdag for Bjorlis 
«Samlingshus» samlet sunnmø-
ringer og norddøler i godværet. 
Det kom flere utstillere og mer 
folk enn noen hadde ventet.

Sommeren fortsatte
For den unge gründeren Eline 
Kolstad (15) ble høstfesten en god 
oppfølger på sommeren. Gjen-
nom hele ferien var hun med på 
kafédriften på Lesjaverk i turist-
trafikken. Lørdag solgte hun 
nypoteter fra familiens gard. 
Akkurat som sommerkafeen, var 
salgsboden hennes som en mag-
net i Bjorli-trafikken.

Lørdag var ikke Laila Brøste 
arrangør. Men hun stilte opp for 
dugnadsgjengen, og solgte lodd 
for nesten 22.000 kroner til inn-
tekt for «Samlingshuset».

Alle bedriftene på Bjorli gikk 
sammen om gilde premier til lot-
teriet. Alle ville slå av en prat med 
miljøskaperen som startet tradi-

Høstfest 
ble årets 
julehandel

CAMPINGTURIST: Per Einar Lem går aldri glipp av høstmarkedet, 
her i samtale med Laila Brøste.

TAKKER: Olaug Enstad takker 
for frivillig kjempetinnsats av 
sambygdingene.

sjonen med høstmarkedet, og alle 
støttet opp om Bjorlis arbeid for 
«Samlingshuset».

Roser frivillige
Og den som hadde det aller største 
smilet hele den solvarme høstda-
gen, var Olaug Enstad. I ukene som 
gikk, ble hun nedringt av utstillere 
som ville være med på nytt høst-
marked, og hun får ikke fullrost alle 
frivillige som brukte mye tid på 
forberedelsene, gjennomføringen 
og oppryddingen.

– Uten den fantastiske oppslut-
ningen, hadde det ikke vært mulig 
å gjennomføre et slikt arrangement 
til beste for grenda vår, sier Olaug 
Enstad.

Det hele startet med tanken om 
et loppemarked, og initiativet endte 
med at fornøyde norddøler og 
møringer dro hjem fra den trivelige 
høstfesten med lopper og smultrin-
ger, gravlaks og spekemat.
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LOM/SKJÅK: Det er på gang 
samarbeid mellom kultursku-
lane i Lom og Skjåk.
I siste møte i kultur- og opp-
vekstutvalet i Skjåk orienterte 
leiar Håvard Krogstad Berger 
(Sp) om at det etter initiativ frå 
Lom hadde vore eit fellesmøte 
den 31. august.

Konklusjonen er at det skal 
arbeidast vidare med ei utgreiing 
for eit mogleg samarbeid, og at 

det skal utarbeidast ein plan for 
dette med det aller første.

Kommunalsjef Unnvald Bakke 
sa at det er alt for tidleg å seia 
kva det kan munne ut i, og at det 
kan dreie seg om eit samarbeid 
utan fysisk samlokalisering.

– Det vil vera fint om ein kan 
samarbeid for å få utvida tilboda, 
og eventuelt få godt kvalifiserte 
folk og større stillingar, la Aud 
Jotun (Ap) til.

Samarbeid om kulturskulane

DOMBÅS: Etter at Dovrefjell 
Hotell igjen er lagt ut til salgs, er 
eierne i forhandlinger med nye 
interessenter.
Det bekrefter Connie Alexandra 
Hageløkken, som var daglig leder på 
hotellet. Også på et tidligere tids- 
punkt har eierne vært i samtaler 
med aktuelle kjøpere. 

– Dette er prosesser som tar tid, 
kommenterer Hageløkken.

I forhandlinger 
med nye kjøpere

SELGES: Det er ei uke 
siden hotellet ble avertert.

Norges Lastebileier-For-
bund Hedmark og Opp-
land advarte vegvesenet 
mot å fjerne forbikjørings-
feltet på E6 i Dombåsbak-
kene. Lastebileierne 
frykter nye ulykker.

Av Vidar Heitkøtter

DOMBÅS: – Tidlig i planleggin-
gen av tiltaket, sendte vi en sterk 
henstilling til Statens vegvesen. 
Dessverre ble vi ikke hørt. Vi 
frykter mange farlige forbikjø-
ringer på strekningen, sier Gut-
torm Tysnes, regionsjef i 
lastebileierforbundet.

Menneskelig svikt
Slik han kjenner årsakene til 
dødsulykkene på strekningen 
sist vinter, var det menneskelig 
svikt. Lastebileierne reagerer 
sterkt på at forbikjøringsfeltet er 
fjernet og erstattet med forster-
ket midtoppmerking. Dette var 

ett av de få stedene mellom Ule-
kleiv på Dombås og Sør-Trønde-
lag grense det var lagt til rette 
for gode forbikjøringsforhold, 
sier Tysnes.

Verre til vinteren
Han er enig i at nyere lastebiler 
har større trekkraft enn de 
gamle.

– Likevel ser vi at mange stor-
biler mister fart i Dombåsbak-
ken. Det gjelder spesielt eldre, 
fullastede biler, og utenlandske 
biler der sjåførene trolig har 
liten lokalkunnskap med for lav 
fart inn i bakken, sier Tysnes.

Han legger til at det fortsatt 
er mange utenlandske vogntog 
som blir stående fast å spinne på 
E6 i Dombåsbakkene. Midtopp-
merking er ofte et bra tiltak, 
men i dette tilfellet frykter vi at 
det vil bli farligere – spesielt vin-
terstid, sier regionsjefen i for-
bundet.

Lastebileierforbundet    
advarte vegvesenet

FARLIGERE: Lastebileierforbundet frykter nye trafikkulykker 
på E6 i Dombåsbakkene.  Foto: Vidar Heitkøtter

Kvam IL med prosjektet «Utta Hafælla»
Saken legges fram for utvalg for 

utvalg for helse, oppvekst og kul-
tursaker denne uken. 

«Prosjektet tar for seg en stor 
samfunnsutfordring, ensomhet», 
skriver rådmannsledelsen, og er 
positiv til idrettslaget sitt engasje-
ment for eldre ensomme. De mener 
det er riktig å signalisere at Nord-
Fron kommune vil være en samar-
beidspartner i prosjektet. De 
foreslår at kommunene deltar som 
samarbeidspartner gjennom Nord-
Fron Frivilligsentral.

FRA TØNSBERG: Den som kjørte lengst av alle til loppemarkedet på Bjorli lørdag, var kanskje Sara Havang fra Tønsberg. Hun satte stor pris på høstfesten, og sikret seg poteter for 
vinteren i salgsboden til Eline Kolstad (15). Anna Havang Velle (t.h.) fra Ålesund har hytte på Bjorli, og forteller at hytteeierne er glad for slike arrangement.  Alle foto: Vidar Heitkøtter

TIDLIG UTE: En time før salgsbodene åpnet lørdag, var de første kommet for å gjøre en god 
handel.

DOVREFJELL: Kunstneren Per 
Inge Bjørlo sørget for at også 
avdukingen ble spesiell da 
«Skulpturstopp Dovrefjell» ble 
offisielt åpnet.
I lomma hadde kunstneren bak 
skulpturen «Mental genbank» en 
mental minnebrikke, og det var 
Bjørlos gode Rondane-venn, Olaf 
Skjelle på Høvringen, som fikk i 
oppdrag å slå minnebrikken ned i 
jorda. Da den forsvant djupt i 
bakken, var avdukingen over ...

Slo minnebrikken 
i Hjerkinn-bakken

AVDUKING: Olaf Skjelle 
(t.v.) slo en mental minne-
brikke djupt i bakken.


